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Oversteek verzorgingscentrum de Ble Wëì 

- 9 NOV 2017 

De Raad van de gemeente Hellendoorn, in vergadering bijeen o^^^^^^l^m^ĩũh^lj^'ÌI.. 
ļÃrĉhief D I N^pgt ks Ur \ Veŗt.ŗ,; 

Overwegende dat: 

» Er aangegeven wordt dat door de verkeersstromen het niet meer veilig oversteken is 
op genoemde locatie. Dit aangegeven wordt door vrijwilligers, bewoners en 
bezoekers van verzorgingscentrum de Blenke. 

» Als voetganger of met de fiets aan de hand het steeds meer een uitdaging wordt om 
over te steken. 

» Deze geluiden serieus moeten worden genomen, aanleiding zijn voor nader 
onderzoek ter hoogte van deze locatie als gemeente en raad hier verantwoording in 
moeten nemen. 

Constaterende dat: 

» Dit al een belangrijk agendapunt en aandachtspunt was in het overleg tussen 
gemeente en burgerparticipatie verbetering NZV nu. 

» Het blijkbaar niet heeft geleid tot een oplossing. 

Draagt het College op: 
w ' j u t i 

» In de commissie grondgebied van 21 februari 2018 ^Ŭ^p^Ű3^^maker\ '^M^ cA\ r.*-"-

agendapunt aBniitordngpas in overleg^met de voorzitter commissie grondgebied fe. cuXA\crÇrçţ\, 

» Ä ^ & ^ g r l t e kijken naar een^ijdelijke noodoplossing voor de oversteek. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de Fractie GemeenteBelangen, 
Jan Veneman 

Namens de fractie HOP 

Johan Stuut 


